



**Rådsmöte, protokoll**  
2023:4

**Tisdag den 4 april 2023, kl. 17:00 - 20:00**  
**Slutlig mötestid: 17:06 - 19:01**  
**Rosa rummet, Studenthuset**

**Kallade - (roll i mötet)**

**Närvaro**

Carl Spets

Närvarande

Carolina Vogel

Närvarande

Leopold Rengård

Närvarande

Sophia Aleman - (ordförande)

Närvarande

Stella Enger

Närvarande

SUS Studentombud, Carl Tjernell

Närvarande

Victor Nåhls - (sekreterare)

Närvarande

Nima Nikaein - (justerare)

Delvis frånvarande <sup>1</sup>

Alexandra Bonde

Anmäld frånvaro

Elin Englund

Anmäld frånvaro

---

<sup>1</sup> Efter punkt 2.e.

**1. Mötets öppnande**

Sophia Aleman förklarade mötet öppnat kl. 17:06.

## 2. Mötesformalia

### a. Upprättande av närvarolista <sup>2</sup>

Röstlängd: **7 av 10**

Mötet konstaterades beslutsmässigt.

---

Punkten behandlades åter efter **punkt 2.e:**

Röstlängd: **8 av 10**

---

Punkten behandlades åter under **punkt 6.b:**

Röstlängd: **8 av 9**

### b. Val av mötesordförande

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande.

Mötet beslutade

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande.

### c. Val av sekreterare

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Victor Nähls till mötets sekreterare.

Mötet beslutade

- Att välja Victor Nähls till mötets sekreterare.

### d. Val av justerare

---

<sup>2</sup> Mötet skall anses beslutsmässigt vid närvaro av minst sex (6) röstberättigade, exklusive studentombud (19 och 21 §§ Stadgar för Juridiska Linjerådet).

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

Mötet beslutade

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

**e. Anmälan av tillägg i dagordningen**

Victor föreslog

- Att göra följande tillägg i dagordningen:
  - **Punkt 4.k.iv - Arbetsgruppen för Liljamaas arv.**

---

**Nima Nikaein anslöt till mötet.**

**Mötet behandlade punkt 2.a.**

---

**f. Godkännande av föregående mötesprotokoll**

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna protokollet från föregående möte.

Mötet beslutade

- Att godkänna protokollet från föregående möte.

**g. Godkännande av dagordning <sup>3</sup>**

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna dagordningen med följande redigering:

---

<sup>3</sup> Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats.

- Tillägg angivet under **punkt 2.e.**

Mötet beslutade

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagen redigering.

### 3. Information från kåren

Mötet fick veta

- Att kårvalet kommer ske digitalt mellan den 17-28 april.
- Att SUS har två nya ombud.
- Att Juridicums ekonomi har tagits upp för diskussion högre upp inom SU.
- Att nätverkstillfällena för studentrådsordföranden kommer att återupptas.

Under det inledande mötet kommer även övriga ledamöter ges chansen att medverka.

**4. Information från ledamöter**

**a. Fakultetsnämnden**

Punkten lämnades utan yttrande.

**b. Utbildningsutskottet**

Punkten lämnades utan yttrande.

**c. Lärarförslagsnämnden**

Mötet fick veta att lärarförslagsnämnden har planerat in ett möte i närtid.

**d. Arbetsmarknadsrådet**

Punkten lämnades utan yttrande.

**e. Institutionsstyrelsen**

- Victor informerade om vad som framkommit på institutionsstyrelsens möte.
- Mötet förde en lång diskussion gällande Juridicums ekonomi, förlängd rättningstid, och antalet studenter på utbildningen.

**f. Kassören informerar**

Mötet fick veta att fiket för nästkommande möte innefattar tårta.

**g. JURO**

Mötet fick veta



- Att JURO har fastställt sitt fokusområde för 2023 - psykisk hälsa.<sup>4</sup>
- Att det finns oklarheter om syftet bakom den debattartikel som JURO önskar att skriva.
- Att JURO har bestämt sig för att avvakta med skrivelsen om ”AI i undervisningen”.
- Att JURO har fört en diskussion om Inspera.

**h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur**

Mötet fick veta att stiftelsen har haft ett möte och delat ut pengar.

**i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud**

- Mötet fick veta att Inspera har diskuterats.
- Ett problem som uppstått med Inspera är att amanuenser inte längre kan hjälpa till med examinationen, vilket var möjligt i Exia. Problemet grundar sig i behörigheter som är för omfattande och inte kan begränsas.
- Resultat från medarbetarundersökningen har inkommit, däri framgår bland annat att en specifik ledarskapsstruktur saknas.
- Mötet diskuterade kursutvärderingarna.

---

**Mötet hade paus mellan 17:55 och 18:12.**

---

**j. Centrala studeranderådet**

---

<sup>4</sup> Skall ej förväxlas med *psykisk ohälsa*.

- Centrala studeranderådet har haft ett möte. En av diskussionspunkterna på det mötet var utnämningen av Årets lärare.
- Linjerådet diskuterade vilka påverkansfrågor som skall framföras. Deadline är i samband med Linjerådets nästkommande möte.
- Victor redogjorde för behovet av att genomföra en reviderad enkät rörande distansundervisning.

#### Sophia föreslog

- Att påverkansfrågorna skall vara följande:
  - AI
  - Arbetsmiljö
  - Flexibla studier
- Att Victor sätter ihop en arbetsgrupp för reviderad enkät rörande distansundervisning.

#### Mötet beslutade

- Att påverkansfrågorna skall vara följande:
  - AI
  - Arbetsmiljö
  - Flexibla studier
- Att Victor sätter ihop en arbetsgrupp för reviderad enkät rörande distansundervisning.

#### **k. Övriga arbetsgrupper och nätverk**

- i) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter**  
Punkten lämnades utan yttrande.

**ii ) Budgetberedningen**

Punkten lämnades utan yttrande.

**iii ) Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen**

Mötet fick veta att gruppen inte varit i kontakt gällande det vidare revideringsarbetet.

**iv ) Terminsansvariga**

- Carl berättade vad som framkommit i en kursutvärdering.
- Sophia läste upp Alexandras observationer från en kursutvärdering.

**v ) Arbetsgruppen för Liljamaas arv**

Punkten lämnades utan yttrande.

**5. Uppföljning**

**a. Nr. 18**

Punkten bordlades.

**b. Nr. 19**

Punkten bordlades.

**c. Nr. 22**

Punkten är under fortsatt arbete.

**d. Nr. 23**

Punkten är under fortsatt arbete.

**e. Nr. 24**

Punkten konstaterades slutförd.

**f. Nr. 25**

Punkten är under fortsatt arbete.

**g. Nr. 26**

Punkten konstaterades slutförd.

**h. Nr. 27**

Punkten bordlades.

**i. Nr. 28**

Punkten konstaterades slutförd.

Sophia föreslog

- Att Leopold och Sophia skall publicera inlägg angående kickoffen.

Mötet beslutade

- Att Leopold och Sophia skall publicera inlägg angående kickoffen.

**6. Besluts- och diskussionspunkter**

**a. Information/uppdatering kring studentärenden**

Sophia redogjorde för punkten.

**b. Entledigande av ledamot**

Sophia föreslog

- Att entlediga Elin Englund som ledamot i Linjerådet.
- Att punkten justeras omedelbart.

Mötet beslutade

- Att entlediga Elin Englund som ledamot i Linjerådet.
- Att punkten justeras omedelbart.

---

**Mötet behandlade punkt 2.a.**

---

**7. Övriga ärenden**

Punkten lämnades obehandlad.

**8. Nästa mötestillfälle**

Sophia Aleman informerade om att nästa möte sker på tisdag den 2 maj, kl. 17:00 - 20:00.



**9. Mötets avslutande**

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 19:01.



Victor Nähls  
SEKRETERARE



Nima Nikaein  
JUSTERARE

**Beslutspunkter - sammanfattning**

<b>Nr</b>	<b>Punkt</b>	<b>Beslut</b>
29	4.j	Att påverkansfrågorna skall vara följande: <ul style="list-style-type: none"><li>- AI</li><li>- Arbetsmiljö</li><li>- Flexibla studier</li></ul>
30		Att Victor sätter ihop en arbetsgrupp för reviderad enkät rörande distansundervisning.
31	5.i	Att Leopold och Sophia skall publicera inlägg angående kickoffen.
32	6.b	Att entlediga Elin Englund som ledamot i Linjerådet.
33		Att punkten justeras omedelbart.